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Multifunkční tělocvična SpaceTown se nachází naproti obchodní-
mu centru Aventin pod benzinkou a bude zaměřená na různé sporty 
jako je gymnastika, workout, fitness, zábavní centrum, ale hlavně na 
parkour. 

Hala bude určená jak dětem, které tu budou mít vedené lekce, tak i 
dospělým, pro které zde budou připravené například kruhové trénin-
ky a cvičení. Přijet si do této tělocvičny zacvičit bude moci kdokoliv 
na volné vstupy a bude jenom na něm, jakou aktivitu zvolí.

Nápad na „trochu jinou“ tělocvičnu se zrodil v hlavách členů StayHe-
ro Team, kteří na Vysočině mimo jiné vedou parkourové kroužky, ale 
například i letní tábory, zaměřené na tento druh pohybu.

„Myšlenku na takovou halu máme již pár let, je to hlavně z toho důvo-
du, že většina tělocvičen, které se v širokém okolí nachází, nemají dostateč-
né vybavení potřebné na parkour,“ vysvětluje Marek Klátil ze StayHero 
hlavní důvod, proč se do stavby tělocvičny pustili.

Největším problémem pro partu mladých lidí bylo najít budovu, 
kde by byl dostatečný prostor a hlavně výška stropu. 

„Dlouhou dobu jsme se snažili jednat i s městem o nějakých pozemcích a 
prostorech, ale bohužel jsme se nedomluvili,“ říká Klátil a dodává, že prá-
vě v tu dobu již s týmem věděli, že takový projekt bude záviset jen a 
pouze na nich. 

Začali šetřit peníze a udělali si představu o tom, kolik by takové vyba-
vení mohlo stát. Drtivou většinu nakonec opravdu zafinancovali sami 
členové StayHero a částkou zhruba 60.000 Kč přispěl Kraj Vysočina.

„Po roce a půl hledání prostorů se nám naskytla příležitost - nově vysta-
věná hala na kraji města. Jeli jsme se tam podívat a bylo jasno,“ vysvětlu-
je Marek. Nevyužívaná hala splňovala všechna kritéria - nový prostor, 
na kraji města, dostupnost skrz městskou dopravou a za přijatelnou 
cenu. 

Podle slov členů StayHero na Vysočině žádná taková hala není a 
budou tedy první v regionu. 

Za zmínku také stojí fakt, že většinu práce zde odvedli oni sami.
„Už několik let si vyrábíme vlastní vybavení na venkovní akce. Toto je 

prakticky to samé, jen o hodně větší,“ vysvětluje Marek Klátil.
Přeci jen jsou ale situace, kdy je potřeba ruka odborníka, jako napří-

klad výroba nábytku, svařování, malby na zdi atd. 
„Obvykle jsou to však naši známí, kterým se nápad líbí a rádi nám pomo-

hou tento projekt realizovat,“ dodává Marek na závěr.
Hala aktuálně čeká na kolaudaci. -vd- VĚTŠINU PRÁCE v tělocvičně odvedli sami členové StayHero.  Foto: archiv StayHero
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